
 

 

Aan de Burgemeester en Wethouders van ‘s-Hertogenbosch 

          ’s-Hertogenbosch, 12 oktober 2016  

Schriftelijke vragen m.b.t. verlagen maximumsnelheid op de A59 

 
Geachte College, 
 
Verschillende berichten over de A59 leiden bij GroenLinks tot zorgen over de gezondheid van 
de mensen die bij deze snelweg in de buurt wonen en de veiligheid van de mensen die van 
deze snelweg gebruik maken. Deze week was te lezen dat de maximumsnelheid tussen 
Waalwijk en Den Bosch verhoogt zal worden naar 120 km/u1 en gisteren werd bekend dat er 
geen vrachtverkeer meer kan gaan rijden over de Merwedebrug waardoor deze voor een 
belangrijk deel de A59 zullen gaan nemen.2 

 

Deze weg is nu al erg druk met zeker tussen Empel en Vlijmen vele op en afritten die vaak 
druk gebruikt worden. Er gebeuren nu bovendien al ongelukken, zoals onder andere recent 
een ongeval waarbij een bus betrokken was.3 Met de extra vrachtwagens die er nu gaan 
rijden zal de onveiligheid alleen maar toenemen en het risico op filevorming groter worden. 
Dit zou deels opgelost kunnen worden door de maximumsnelheid op het traject Empel  – 
Vlijmen niet te verhogen en op het traject zelfs over te gaan op een lagere 
maximumsnelheid van 80 km/u. Dit bevordert de doorstroming.  

 

Een andere belangrijke reden om de snelheid niet te verhogen, maar juist te verlagen is dat 
een snelheidsverhoging zorgt voor slechts beperkte tijdswinst voor de automobilist, maar wel 
voor een significante stijging van de hoeveelheid fijnstof. Dit bovendien in een gebied dat al 
hoge concentraties fijnstof kent.  

 

1 http://www.bd.nl/regio/waalwijk-heusden-e-o/waalwijk/snelheid-a59-tussen-waalwijk-en-den-bosch-snel-
omhoog-naar-120-1.6514225 

2 
http://www.omroepbrabant.nl/?news/255915982/Merwedebrug+op+A27+dicht+voor+alle+vrachtverkeer+Scheu
rtjes+in+constructie+zijn+onverantwoord.aspx  

3 http://www.bd.nl/regio/112-nieuws/8-gewonden-bij-ongeval-met-lijnbus-op-a59-buschauffeur-weer-
vrijgelaten-1.5475587 
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Dit leidt GroenLinks tot de volgende vragen: 

 

1. Was het college op de hoogte en/of betrokken bij de beslissing om de 
maximumsnelheid te verhogen naar 120 km/u? 



2. Heeft het college zicht op de extra verkeersbewegingen die er gaan ontstaan nu de 
Merwedeburg afgesloten is? Zo ja, om hoeveel bewegingen gaat dit? 

3. Is het college bereid om haar invloed aan te wenden om te pleiten voor het verlagen 
van de maximumsnelheid op de A59 tussen Empel en Vlijmen en zo te zorgen voor 
meer veiligheid en schonere lucht? 

 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
René Vonk 
Esther de Ruiter 


